



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

2024 年雪隆机械及车辆零件商会羽球锦标赛
EMPTA BADMINTON TOURNAMENT 2024

日期 Date & Time	Day 1: 2 November 2024, Saturday (2pm to 9pm) Day 2: 3 November 2024, Sunday (10am to 1pm)
地点 Venue	Ace Sports World Rooftop Level 3. Lotus's Kepong Village Mall, 3, Jalan 7A/62A, Bandar Menjalara, Kuala Lumpur.

赛项 Category	队伍奖品 Prizes for winning teams	
公开组: 18 岁及以上 (双打) Open category: 18 Years old and above (Doubles)	冠军: RM1600 + 奖座 亚军: RM1000 + 奖座 第 3 至 4 名: RM600 + 奖座	Champion: RM1600 + Trophy Runner-up: RM1000 + Trophy 3 rd to 4 th Place: RM600 + Trophy
宿将组: 40 岁及以上 (双打) Veteran category: Combined Age ≥90 (minimum ≥40)	冠军: RM1600 + 奖座 亚军: RM1000 + 奖座 第 3 至 4 名: RM600 + 奖座	Champion: RM1600 + Trophy Runner-up: RM1000 + Trophy 3 rd to 4 th Place: RM600 + Trophy





雪隆机械及车辆零件商会 2024 年羽毛球锦标赛 EMPTA BADMINTON TOURNAMENT 2024

比赛规则与细节

Rules and Details

1. 比赛分 2 组

(i) 公开组: 18 岁及以上 (双打; 至少一人必须来自 EMPTA 会员公司)、不拘性别、年龄以出生日期和比赛首日日期为准。

(ii) 宿将组: 40 岁及以上 (双打, 两人年龄总数至少 90 岁; 至少一人必须来自 EMPTA 会员公司)、不拘性别、年龄以出生日期和比赛首日日期为准。

The tournament is divided into 2 categories

(i) Open Category: 18 Years old and above (Doubles; at least 1 player must be from EMPTA member company), regardless of gender; age is based on date of birth and the date of the first day of the tournament.

(ii) Veteran Category: 40 Years old and above (Doubles; combined age ≥ 90 ; at least 1 player must be from EMPTA member company), regardless of gender; age is based on date of birth and the date of the first day of the tournament.

2. 每个队伍至少要有一名成员来自雪隆机械及车辆零件商会的会员公司, 并在呈交报名表格时附上经雇主盖章印证的公积金缴付记录 (Borang A)。

At least one player from each team must come from member company of Selangor and Federal Territory Engineering and Motor Parts Traders' Association (EMPTA) with the proof of EPF contribution record (Borang A) certified by employer attached to the registration form.

3. 国家或州正式球员不得参加, 前国家或州正式球员离开国家队或州队的十年内 (2015-2024) 不得参加, 参加者将被取消资格。

Current national/state players are not allowed to participate in the tournament, former national/state players are not allowed to participate in the tournament within ten years (2015-2024) after exiting the national/state team; the participation, if any, will be disqualified.

4. 主办单位保留参赛资格的裁判权和拒绝任何参赛者的权利。

The organizer reserves the right to determine the qualification of participation as well as to reject any entries.

5. 锦标赛日行程如有变动, 主办单位保留最后的权利。

The tournament schedule is subject to change at the discretion of the organizer.

6. 初赛为一局淘汰赛制, 半决赛开始, 将以 3 局 21 分赛制 (根据羽球世界联合会 BWF 一般的评分制) 淘汰。

The rally point scoring system is used in the knockout stage (1 game per match) before the semi-finals. From semi-finals onwards, 21 points and best of 3 games (accordingly to BWF normal scoring system) per match apply.

7. 比赛时间将会通过电邮发给参赛者, 参赛者必须在参赛表格提供有效电邮。



The tournament schedule will be emailed to all participants, all participants must provide valid email address in the registration form.

8. 所有参赛者必须在赛前 30 分钟向裁判报到。

Players must report to the referee 30 minutes before their scheduled time of play.

9. 参赛者须在裁判公布名字后的 5 分钟内抵达赛场，否则视为缺席，裁判有权取消其参赛资格。

Players must be in court within 5 minutes after their names have been announced by the referee, failing to do so is considered absent and may be disqualified by the referee.

10. 裁判的决定为最终决定，所有上诉均不受理。

The decision of the referee on points of law will be final and no appeal will be entertained.

11. 球员在比赛期间受伤或蒙受其他遭遇，主办单位一概不负责。

The organizer is not responsible for injury or any other consequences of the players during the tournament.

12. 所有得奖者必须准时出席颁奖典礼。

All winners must be punctual in attending the prize-giving ceremony.

13. 所有参赛者必须穿着主办单位提供的赛服出席开幕和闭幕仪式。

All participants must wear the T-shirts provided by the organizer during the opening and closing ceremonies.

14. 参赛者必须在报名表格上，填写完整资料，如有任何疑点或更改将被取消参赛资格。

All participants must provide all details as required in the registration form, dubious details or alteration of information may result in disqualification.

15. 由于数额有限，报名参赛是以先到先得为原则。

Entries for all categories are limited and are on first come, first served basis.

16. 每位参赛者只能参与 2 组中的其中 1 组比赛。

Each player is only allowed to participate in 1 of the 2 categories of the tournament.

17. 参赛者必须在比赛当天出示原件身份证以确定身份，否则可被取消参赛资格。

All players must produce their identity card for verification during the tournament, failing which the players may be disqualified.

18. 所有参赛者必须支付报名费，并把报名表格连同付费证据在最迟 **2024 年 9 月 30 日** 通过电邮

(info@empta.org.my)、传真 (03-4041 0853) 或者上门提交到雪隆机械及车辆零件商会；逾期报名将不受理。报名费可以现金、支票或银行转账至：“EMPTA” (Alliance Bank: 140-2800-1000-3620)

All players must pay the registration, payment proof must be attached with the registration form sent via email (info@empta.org.my), fax (03-4041 0853) or handed in physically to the Selangor and Federal Territory Engineering and Motor Parts Traders' Association by **30 September 2024**. Payment of registration fee can be made by cash, cheque or online transfer to: “EMPTA” (Alliance Bank: 140-2800-1000-3620)



PERSATUAN PENIAGA ALAT GANTI KEJURUTERAAN DAN KENDERAAN
SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
雪隆機械及車輛零件商會
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY ENGINEERING AND MOTOR PARTS
TRADERS' ASSOCIATION (PPM-004-14-20101970)

雪隆机械及车辆零件商会 2024 年羽毛球锦标赛参赛表格
EMPTA BADMINTON TOURNAMENT 2024 REGISTRATION FORM

- () 公开组: 18 岁及以上 (双打) Open Category: 18 Years old and above (Doubles)
() 宿将组: 40 岁及以上 (双打) Veteran Category: 40 Years old and above (Doubles combined age ≥90)

* 每队报名费 RM100 Registration fee per team RM100

* 至少一名队员必须来自 EMPTA 的会员公司, 并附上经雇主盖章印证的公积金缴付记录 (Borang A)

At least one player must be from EMPTA company by attaching EPF contribution record (Borang A) certified by employer

参赛者 1 Player 1

姓名 (中): _____

Name (英): _____

出生日期 Date of birth: _____ 身份证号码 IC no: _____

性别 Sex: 男 Male () 女 Female () 国籍 Nationality : _____

衣服尺寸 Shirt Size : S () M () L () XL () XXL () XXXL ()

手机 HP : _____ 电邮 Email : _____

公司职位 Position in company: _____

公司名称 Company name: _____

公司地址 Company address: _____

参赛者 2 Player 2

姓名 (中): _____

Name (英): _____

出生日期 Date of birth: _____ 身份证号码 IC no: _____

性别 Sex: 男 Male () 女 Female () 国籍 Nationality : _____

衣服尺寸 Shirt Size : S () M () L () XL () XXL () XXXL ()

手机 HP : _____ 电邮 Email : _____

公司职位 Position in company: _____

公司名称 Company name: _____

公司地址 Company address: _____

谨此申明, 主办单位无需承担我们参加此活动所面对的一切后果。

We hereby declare that the organizer is not responsible for any consequences of our participation in this event.

参赛者 1 签名

Signature of Player 1

参赛者 2 签名

Signature of Player 2

公司盖章 Company's stamp

日期 Date: